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Međunarodna konferencija o softveru,  
telekomunikacijama i računalnim mrežama Izvještavaju: S. Marušić i J. Lončar

U Splitu, u hotelu Le Meridien 
Lav, 27. rujna je otvorena 15. 
Međunarodna konferencija o 
softveru, telekomunikacijama 
i računalnim mrežama. 
Konferenciju je organizirao 
Fakultet elektrotehnike, 
strojarstva i brodogradnje 
(FESB), pod pokroviteljstvom 
Ministarstva znanosti, 
obrazovanja i športa i 
Ministarstva mora, turizma, 
prometa i razvitka. Konferenciju 
je u tehničkom smislu 
sponzorirala udruga IEEE 
Communications Society.  
Na konferenciji su sudjelovali 
istraživači i stručnjaci iz raznih 
dijelova industrije, istraživačkih 
instituta i sveučilišta iz 30 
zemalja širom svijeta, uz veliki 
broj objavljenih radova.

Prigodom otvorenja okupljenim gos-
tima se obratio dekan FESB-a,  
prof. dr. sc. Dinko Begušić i naglasio 

razvoj ove međunarodne konferencije u 
zadnjih 15 godina te zadovoljstvo velikim 
interesom koji postoji za njega i izvan 
granica Republike Hrvatske. Od izlaganja 
u plenarnom dijelu izdvajamo obraćanje 
Roberta Saracca iz Telecoma Italie koji 
je govorio o mogućim putovima razvoja 
tehnologije u skoroj budućnosti i brisanju 
čvrstih granica među pojedinim komu-
nikacijskim segmentima.
„Isporučitelji telekomunikacijskih sus-
tava postaju medijske kuće, proizvođači 
računala žele izbaciti riječ ‘računalo’ iz 
naziva svojih kompanija … repozicioniran-
je je postao glavni industrijski trend“, 
zaključio je on. 

Među pozvanim predavačima na otvoren-
ju je bila i mr. sc. Gordana Kovačević, 
predsjednica Ericssona Nikole Tesle koja 
je održala predavanje o tome kako Erics-
son Nikola Tesla vidi utjecaj informacijsko 
komunikacijskih tehnologija u osigura-
vanju bolje kvalitete života suvremenog 
čovjeka. 

ErIcSSon nIkoLa TESLa kao 
koMpanIJa odgovorna prEMa 
SvIM SvoJIM InTErESnIM 
SkupInaMa proMovIra I 
prIMJEnJuJE InforMacIJSko-
koMunIkacIJSkE TEhnoLogIJE 
kao puT prEMa vEćoJ 
kvaLITETI žIvoTa ModErnog 
čovJEka.

„U skladu s novim telekomunikacijskim 
trendovima koje karakterizira 
multimedijalnost, očekujemo visoku 
dinamiku uvođenja širokopojasnih usluga 
i značajno povećanje broja korisnika 
Interneta. Posebice značajan rast 
telekomunikacijskoga tržišta predviđa 
se u području mobilnih sustava, a u 
fokusu je i porast podatkovnoga prometa. 
Konvergencija mobilnih i fiksnih mreža je 
u zamahu, a ona je dodatno potaknuta 
sve većim brzinama prijenosa podataka. 
Daljnje približavanje telekomunikacija 
i multimedije otvara prostor za snažan 
prodor novih koncepata kao što su IPTV 
i TriplePlay. Vrsni sistemski integratori 
nove prilike za rast poslovanja naći 
će u domeni e-sustava. No, ono što 
ostaje nepromijenjeno u inače veoma 
dinamičnom svijetu telekomunikacija su 
visoki zahtjevi za kvalitetom cjelovitih 
komunikacijskih rješenja. U takvom 
poslovnom okruženju Ericsson Nikola 
Tesla strateški je usmjeren na održavanje 
svoje pozicije kao odabranoga ICT 
isporučitelja na svim svojim tržištima. 
Dobra suradnja s kupcima i proširivanje 
baze kupaca također je jedno od 

najvažnijih kompanijskih opredjeljenja. 
U toj ulozi naša kompanija se predstavlja 
kao kompanija odgovorna prema 
svim svojim interesnim skupinama, 
promovirajući i primjenjujući 
informacijsko-komunikacijske tehnologije 
kao put prema većoj kvaliteti života 
modernog čovjeka“, istakla je u svojemu 
izlaganju predsjednica naše kompanije.

Konferencijski program, čijem sastavl-
janju se ove jubilarne, petnaeste godine 
pristupilo s posebnom pozornošću, sasto-
jao se od niza sesija posvećenih stručnim 
temama, plenarnih sjednica, poslovnih 

foruma i izložbi, a odvijao se dijelom na 
kopnu, u Splitu te na brodu “Dubrovnik” 
koji je tijekom konferencije isplovio iz 
splitske luke put Dubrovnika. 

Ericsson Nikola Tesla svrstava se u one 
hrvatske privredne organizacije koje ovu 

manifestaciju sponzorski podržavaju od 
njenoga pokretanja, a stručnjaci kom-
panije u impresivnom broju su tijekom 
svih dosadašnjih SoftComovih oku-
pljanja prezentirali svoje stručne radove, 
razmjenjujući znanja s kolegama iz 
struke. I ove godine je kompanija sud-
jelovala kao Zlatni pokrovitelj skupa, a 
predstavivši se na otvaranju na najvišoj 
razini potvrdila je veoma konkretno da 
stručne skupove usmjerene na probitak 
struke i napredak društva smatra vrijed-
nim poslovnim i društvenim događanjima.  
 
 

SoftCOM 2007

SoftCOM je ove godine obilježio 15. 
godišnjicu

Među pozvanim predavačima na otvorenju 
je bila i mr. sc. Gordana Kovačević, 
predsjednica Ericssona Nikole Tesle.


